

香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中華人民共和國香港特別行政區
Hong Kong Special Administrative Region
of the People's Republic of China
20th 周年紀念
ANNIVERSARY



物業管理 (工商業)
Property Management (Commercial & Industrial)

銅獎 Bronze Award



信和物業管理
Sino Estates Management

信和物業管理有限公司 — 國際交易中心
Sino Estates Management Limited –
Exchange Tower

信和物業管理有限公司 — 國際交易中心積極為租戶締造綠色環境，包括每層的「綠化露台」及15樓全層的空中花園，並為不同持份者度身訂造「彩虹再造計劃」及「水耕作計劃」等活動，提升他們的環保意識。

Sino Estates Management Limited – Exchange Tower strives to provide a green environment for tenants, including the “Green Balcony” on each floor and the “Sky Garden” on 15/F. It has also initiated customised green programmes, such as “Mission Green Rainbow” and “Hydroponics Farm”, for different stakeholders to raise their awareness of green living.



推出「彩虹再造計劃」，提供度身訂造的回收箱，方便租戶回收不同物品。
Launching a “Mission Green Rainbow” Scheme with customised recycling bins to facilitate tenants to recycle different materials.



為租戶進行廢物審計，監察及收集廢物棄置數據，推動回收。
Conducting waste audit for tenants to monitor and collect data on waste disposal and promote recycling.



為租戶及訪客締造綠色環境，包括空中花園、平台及環保露台。
Shaping a green environment for tenants and visitors at Sky Garden, podium and Green Balconies.